
 4. Bestyrelsesmøde 2021 iBeboerforeningen Mølledammen område VII, 
 Mølledammen 1-113 og Møllevangen 2 

 Mødet afholdt 28/2-2022. 

 Fremmødte: 
 Michael (nr. 99), Anders (nr. 89), Evan (27) og Christian (nr. 101) 
 Afbud: 

 Ikke mødt: 

 Referent: Christian 

 Formålet med  mødet var gennemgang af budgettet for 2022. 

 Der budgetteres med et underskud med baggrund i: 
 ●  Forventning om at der fremover vil være 5 bestyrelsesmedlemmer, hvormed honoraret 

 til bestyrelsen vil stige med 20% og indtægt fra kontingent vil være lavere pga. 5 
 bestyrelsesmedlemmer. 

 ●  Vedligeholdelse af fællesområdet (Græsslåning, og sprøjtning mod og fjernelse af 
 ukrudt omkring skraldeskure). Der er usikkerhed om hvorvidt gældende tilbud skal 
 fornyes hvert år. Endvidere ønskes kontrakten udvidet med aftale om tilbagemelding, 
 når de enkelte opgaver er udført. 

 Ikke i budgettet: 
 Der er indhentet tilbud på vedligeholdelse af /rydning af ukrudt på stien gennem området. 
 Flere steder står ukrudtet meget højt og skæmmer området. Denne udgift lægges ikke i 
 budgettet for 2022, da bestyrelsen ønsker at udskyde dette. I stedet vil bestyrelsen i første 
 omgang kontakte kommunen vedr. vedligeholdelse/rydning af stien. 

 Restancer: 
 Der er 2 husstande i restance. Det fordeler sig på hhv. kontingent og asfaltopsparingen. 

 Andet: 
 Christian skal i beretningen til generalforsamlingen nævne, at opsparingen til asfalt er 
 stoppet. Der har ikke været informeret tydeligt nok om dette. 

 Kontakt Tanya om hun vil slå op på fb, at der søges en ny administrator. 


